
Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. december 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
208 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 208:
’Det fremgår af www.Ventetider.dk, at nogle afdelinger ikke har foretaget opdatering i 
flere måneder, og det må vel betyde, at afdelingerne kan have betydelig længere vente-
tid end de anførte. Hvad er ministerens holdning til, at man som patient og læge ikke 
kan regne med de anførte ventetider og hvad agter ministeren at gøre ved dette?’

Svar:
Jeg kan generelt henvise til besvarelsen af spørgsmål nr. 539 af 2. december 2009 fra
samme spørger.  

Jeg kan desuden bemærke, at jeg intet grundlag har for at konkludere, at sygehusafde-
linger stopper deres opdatering på venteinfo.dk, fordi de har fået længere ventetid.
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